
Kære Lysudvalg 

I Over mellem husene på kvartersstien er der usædvanlig meget mørke. 

På vej ned mod Hovedstien ved Over 8 er der ikke lys på trappe. 

Vh. 

Birthe Y. Nielsen 

 

Lysette Kofoed <lysette006@gmail.com> 
 

lør. 6. nov. 13.44 (for 4 dage 
siden) 

 
 
 

til Afd.bestyrelsen 

 
 

Det jeg har markeret med grønt er helt sort og mangler i den grad lygter.  
Lige nu er der 2-3 lamper ved hundelegepladsen der ikke har virket længe   
Mvh Lysette  
 

 


